

16 April 2025

16 ابريل 2025

Boursa Kuwait Company
State of Kuwait

السادة شركة بورصة الكويت المحترمين
دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Corrective Disclosure - Ordinary and Extraordinary
General Assembly**

**الموضوع: اعلان تصحيحي - اجتماع الجمعية العامة العادية وغير
العادية**

With reference to the above-mentioned subject and our disclosure dated April 16, 2025, we would like to inform you that an error was made in the aforementioned disclosure. Accordingly, attached please find the corrected disclosure for your reference.

إشارة الى الموضوع أعلاه، والى افصاحنا المؤرخ في 16 ابريل 2025، نود افادتكم بورود خطأ في افصاحنا المذكور اعلاه، ونرفق لكم الافصاح التصحيحي بهذا الخصوص.

Best regards



وتفضلوا بقبول وافر التحية،

Khaled Saeed Esbaitah خالد سعيد اسبيته
Chairman رئيس مجلس الادارة

Cc: Capital Markets Authority

نسخة لهيئة أسواق المال

Date	16 April 2025	16 ابريل 2025	التاريخ
Listed company name	IFA Hotels & Resorts	شركة ايفا للفنادق والمنتجعات	اسم الشركة المدرجة
Disclosure title	Corrective disclosure regarding the Ordinary and Extraordinary meetings	اعلان تصحيحي بخصوص اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية للشركة	عنوان الاعلان
Previous disclosure date	16 April 2025	16 ابريل 2025	تاريخ الاعلان السابق
The incorrect statement in the previous disclosure	Final date to purchase the company's shares for registration in the record of the right to attend the general meeting 20/4/2025 Date of the right to attend the general meeting 23/4/2025	التاريخ النهائي لشراء أسهم الشركة للقيد في سجل حق حضور الجمعية العامة 2025/4/20 تاريخ حق حضور الجمعية العامة 2025/4/23	البيان الخاطئ في الاعلان السابق
Corrective disclosure	Final date to purchase the company's shares for registration in the record of the right to attend the general meeting 22/4/2025 Date of the right to attend the general meeting 27/4/2025	التاريخ النهائي لشراء أسهم الشركة للقيد في سجل حق حضور الجمعية العامة 2025/4/22 تاريخ حق حضور الجمعية العامة 2025/4/27	تصحيح الخطأ
Reason for incorrect disclosure	Mistake in calculating dates	خطأ في احتساب التاريخ	بيان أسباب الخطأ

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

General Meeting Disclosure Form

نموذج الاعلان عن معلومات الجمعية العمومية

Date	16 April 2025	16 ابريل 2025	التاريخ
Listed company name	IFA Hotels and Resorts	شركة ايفا للفنادق والمنتجعات	اسم الشركة المدرجة
Type of general meeting	<input checked="" type="checkbox"/> Ordinary <input checked="" type="checkbox"/> Extraordinary	<input checked="" type="checkbox"/> عادية <input checked="" type="checkbox"/> غير عادية	نوع الجمعية
Date and time of general meeting	Wednesday 7 May 2025 11:00 AM	الاربعاء، 7 مايو 2025 الساعة 11:00 صباحا	تاريخ وموعد الجمعية العامة
Final date to purchase the company's shares for registration in the record of the right to attend the general meeting*	22/4/2025	2025/4/22	التاريخ النهائي لشراء أسهم الشركة للقيود في سجل حق حضور الجمعية العامة*
Date of the right to attend the general meeting**	27/4/2025	2025/4/27	تاريخ حق حضور الجمعية العامة**
Participation date***	27/4/2025 to 7/5/2025	2025/5/7 الى 2025/4/27	فترة الإتاحة***
Agenda	Attached	مرفق	بنود جدول الأعمال
Participation methods	<input checked="" type="checkbox"/> In-person (in-person or through proxies) <input checked="" type="checkbox"/> In-person + online	<input checked="" type="checkbox"/> حضوري (شخصي او من خلال التوكيلات) <input checked="" type="checkbox"/> حضوري + الالكتروني	طرق المشاركة في الجمعية
General meeting place	Souk Al-Kuwait Building, 8 th Floor	مبنى سوق الكويت-الدور 8	مكان انعقاد الجمعية العامة
Postponed date of the meeting in case of lack of quorum	14/5/2025	2025/5/14	التاريخ المؤجل للجمعية في حالة عدم اكتمال النصاب

Disclosure of this form shall be submitted prior to opening the trading session on the final disclosure date (fifth Business Day prior to the date of the right to attend).

*Third Business Day before the date of the right to attend the general assembly according to the current settlement cycle.

**Every shareholder registered in the company's registries on this day has the right to attend the general assembly, even if the share was sold before the date of the general assembly.

***It is the period that commences from the Date of the Right to Attend the General Assembly, amounting to ten Business Days prior to the date specified for holding the meeting, and lasts until closing the participation in each Item of the Meeting's agenda by the system's manager.

يتم التقدم بالافصاح على هذا النموذج قبل افتتاح جلسة التداول في آخر موعد للافصاح (يوم العمل الخامس الذي يسبق تاريخ حق الحضور).

* يوم العمل الثالث الذي يسبق تاريخ حق حضور الجمعية العامة وفقا لدورة التسوية الحالية.

** من حق كل مساهم مقيد في سج الشركة في هذا اليوم حضور الجمعية العامة حتى في حالة بيع السهم قبل تاريخ انعقاد الجمعية العامة.

*** هي المدة التي تبدأ من تاريخ حق حضور الجمعية العامة وتبلغ عشرة أيام قبل التاريخ المحدد لانعقاد الاجتماع، وتكون حتى اغلاق المشاركة لكل بند من بنود الاجتماع من قبل مدير النظام.

The issuer of the disclosure bears full responsibility for the accuracy, correctness, and completeness of the information contained therein and acknowledges that they have exercised due diligence to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait hold no responsibility for the contents of this disclosure and are not liable for any damages that may be incurred by any person as a result of its publication, its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر الافصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال ويورصة الكويت للاوراق المالية بشأن محتويات هذا الافصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الافصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الالكترونية أو موقعهما الالكتروني، او نتيجة استخدام هذا الافصاح بأي طريقة اخرى.